



English and French Courses

Offering such courses to our students aims only for their improvement in such foreign languages.

Courses offered shall be based on a "**Placement Test**" that will take place on Saturday 18/5/2024 as follows:

English: From 8:30 – Till 10:00

French: From 10:00 – Till 11:00

Such test should determine which level students should join.

Courses offered are to be on **Saturdays** and **Thursdays** starting from 23/5/2024.

Schedule for each courses will be announced shortly.

Type of courses offered are as follows:

English courses:

- 1- Grammar and Writing
- 2- Reading

Courses are offered to all students starting from Primary 1. Each course will be offered in 3 levels;

Beginner, Intermediate, and Advanced based on the result of the placement test.



French courses :

- 1- DELF A-2
- 2- DELF A-1
- 3- DELF A-1.1
- 4- Foundation Course

Students will be assigned to the levels according to the results of the placement test.

Kindly note the following :

- 1- Reservation for courses will be during the period from 11/5/2024 till 18/5/2024 from **9:30** am till **1:00** pm, at the School Cashier office; by **paying at the least 50%** of the course fees. The rest of course fees **must** be paid **before the beginning** of the course.
- 2- Bus service is not available.

***For any further inquiries kindly call 0127044454 from 9:00 am till 1:00 pm**



كورسات لغة انجليزية وفرنسية

تهدف الكورسات الى النهوض بطلابنا في جميع الجوانب وبخاصة اللغات الأجنبية وسيتم عمل امتحانات لتحديد مستوى الطلاب قبل الالتحاق بالكورس وذلك يوم السبت الموافق 2024/5/18 في المواعيد التالية:

اللغة الإنجليزية : من 8:30 – حتى 10:00

اللغة الفرنسية : من 10:00 – حتى 11:00

وبعد معرفة مستوى الطالب نستطيع تحديد المستوى الذي سيلتحق به في الكورس.
سوف نبدأ الكورسات يومى السبت والخميس من كل أسبوع ابتداء من يوم 2024/5/23.

قريبا سيتم اعلان الجدول التفصيلي لهذه الكورسات

الكورسات المقدمة للغة الانجليزية هي:

1- نحو وتعبير باللغة الانجليزية

2- قراءة باللغة الانجليزية

يقدم الكورس لكل الطلبة بدءا من الصف الأول الابتدائي. سيقدم كل كورس على ثلاث مستويات وهم: **مبتدئ , متوسط و متميز** وذلك وبناء على نتيجة امتحان تحديد المستوى.

الكورسات المقدمة باللغة الفرنسية هي :

1- الدلف A-2

2- الدلف A-1

3- الدلف A-1.1

4- كورس تأسيسي

سيتم إحقاق الطلاب في المستوى المناسب لمستواهم اللغوي بناء على امتحان تحديد المستوى

برجاء مراعاة التالي:

حضور الكورسات سيكون في الفترة من 2024/5/11 وحتى 2024/5/18 عن طريق دفع 50% من تكلفة الكورس الاجمالية .

كما يجب تسديد التكلفة الاجمالية للكورس قبل البدء علما بعدم توافر خدمة المواصلات أثناء فترة الكورس.

***لمزيد من الاستفسارات يجب الاتصال على الرقم التالي: 0127044454 من الساعة 9:00 صباحا حتى الساعة 1:00 ظهرا**

School Director

Mona Kamal



